
NLA Finnmark 
 
 

 
bilde: Utbyggingspotensialet på Alta sentrum – visualisering som fulgte kronikk mot etablering av handelsparker utenfor 
sentrum.  

 
Årsmelding for 2015 
 
I 2015 har antall medlemmer i NLA Finnmark ligget stabilt på 1 medlem, men det arbeides med å få flere av de unge til å 
melde seg inn. Anita Veiseth har vært kontaktperson for avdelingen. Anita kunne ikke delta under årsmøtet 2015 på grunn 
av dødsfall i nærmeste familie. Hun hadde dessverre ikke anledning til å stille på kontaktutvalgsmøtet høsten 2015.  
 
Det er ikke avholdt regulære medlemsmøte, av naturlige årsaker.  
 
Hovedengasjementet i 2015 har vært å få etablert et Byplanforum i Alta; et tverrfaglig forum for å skape engasjement, øke 
kunnskapen og belyse og påvirke samfunnsutviklingen. NLA Finnmark vil gå inn som støttemedlem, sammen med andre 
offentlige og private aktører. Det er allerede startet i Byplanforum i Bodø, Tromsø planlegger å starte opp – og vi vil 
orientere oss mot dem for mulig samarbeid, samt også på sikt mot Nord‐Finland og Nord‐Sverige.  
 
Det var planlagt et kurs i trepleie i samarbeid med Alta kommune, men det ble for seint på høsten – så det ble flyttet til 
våren 2016.  
 
NLA Finnmark var medforfatter til en kronikk i lokalavisa Altaposten hvor ønsket om etablering av handelspark utenfor 
sentrum ble argumentert mot og videre etablering innenfor eksisterende sentrum framsnakket.   
 
Anita Veiseth vil fortsette som kontaktperson i 2016. Lokalavdelingen har en egen postgirokonto hvor kasserer Anita 
Veiseth har fullmakt.  

 
Alta 11. mars 2016  
 
 

 
 
Anita Veiseth 


